
Referat styremøte 25.10.2023

Tilstede: Heidi Price, Trude Johansen, Nina Hedvig Eriksen, Siv Merete Kristiansen
Kindlistuen, Ina Wold Eriksen, Siri Follaug og Stine Nordseth Jacobsen.
Ikke tilstede: Kristine Fossdal.

23/23 Godkjenning av forrige møtereferat
Godkjent

9/23 Forespørsler fra Avlsrådet
Styret mottok den 17.10 en e-post fra Avlsrådet (AR) etter at de hadde hatt møte, som
inneholdt noen forespørsler.

1. Kompendiet er revidert og klart for trykking. AR foreslår at det trykkes 50 stk.
(Digital versjon finnes og kan sendes på forespørsel).

2. Det er tomt for valpehåndbøker. Det må trykkes opp flere. AR foreslår at det trykkes
200 eks. (HASTER).

3. Nordisk samarbeid. Det ble på møte mellom de nordiske lands avlsråd besluttet at det
opprettes en nordisk sunnhetskonto, og hvert land setter av 500 euro til helseformål.
Pengene settes inn på en konto som forvaltes av Finske Dalmatiner Klubb. Selv om
beløpet ligger innenfor Avlsrådets budsjettramme, ber vi om at Styret fatter vedtak i
saken.

4. En person i Oslo-regionen har kjøpt inn BAER-testing. Hun opplyser at hun har en
veterinær som kan utføre testingen. AR er positive til at NDK tar kontakt med
personen for få ytterligere informasjon og evt. inngå et samarbeid dersom det synes
hensiktsmessig.

Styret stiller seg bak alle forespørslene som Avlsrådet kommer med, og punkt 2 er også tatt
opp på et tidligere tidspunkt.

12/23 Status Stange 2024
Det jobbes videre med å få til fôr sponsor, Trude har prøvd å få kontakt med Royal Canin.
Trude og Stine jobber videre med å få fôr spons. Har per nå mindre frivillige enn på samme
tid i fjor, ønsker å rekruttere flere før utstillingen. Kiosk skal planlegges ennå bedre, vi lærer
for hvert år og ønsker å bli mer effektive.

24/23 RS
Heidi stiller med Aase som vara.

25/23 Ved årlige kåringer, skal det deles ut rosetter
Oppdaterer årlige kåringer ved å gi ut diplom og rosetter, men kun for medlemmer.

26/23 Eventuelt
Fått e-post fra Husse hundefôr om spørsmål om å inngå en avtale, har bedt de ta kontakt neste



år. Forespørselen handlet om kun en liten rabatt på fôret til medlemmer og ikke sponsing av
klubbens aktiviteter/utstillinger.


